
 
 
 
 
 

 

 MAS Bohdanečsko, z.s. 

 Masarykovo nám. 1 
 533 41 Lázně Bohdaneč 

 +420 732 881 851 
 info@mas-bohdanecsko.cz 
 mas-bohdanecsko.cz 

 
 Kancelář 

 Šípkova 47 
 533 41 Lázně Bohdaneč 

Zápis ze zasedání Představenstva  
MAS Bohdanečsko, z. s. 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

11/22 ze dne 22. 11. 2022  

 

  

Město Lázně Bohdaneč (Ing. Josef Štěpanovský), 
AGRODRUŽSTVO KLAS (Ing. Ladislav Štěpánek), 
Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce (Ing. Zdeňka Plecháčková) 
(dle prezenční listiny) 

 

 

  

-  

 

  

Ing. Daniela Dvořáková 
Mgr. Andrea Pavlíková 
(dle prezenční listiny) 

 

 

  

-  

 

  

8:30 h  

 

  

1. Realizace Strategie MAS 2014+ a příprava programového období 2021+ 

2. Valná hromada MAS 

3. Organizační a personální záležitosti 

4. Projekty MAS v Programu rozvoje venkova Pardubického kraje 2022 a 2023 

5. Regionální spolupráce 

6. Nová zelená úsporám light a komunitní energetika 

 

Omluveni: 

Přítomni: 

Číslo jednání: 

Za kancelář MAS: 

Hosté: 

Čas zahájení: 

Program: 
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Předseda MAS Ing. Štěpanovský přivítal přítomné, zahájil zasedání a představil program zasedání Představenstva.  

D. Dvořáková informovala o vypořádávání tzv. chybníků SZIF u projektů 7. výzvy – PRV – rok 2022. Představenstvo 

vzalo na vědomí informace o realizaci Strategie MAS 2014+. 

Dále bylo Představenstvo MAS informováno o probíhajících přípravách Programového rámce IROP, o zjišťování 

absorpční kapacity formou schůzek a konzultací. Dne 24. 10. 2022 proběhlo jednání k přípravě PR IROP v oblasti 

cestovního ruchu. Jednání k nastavení celého programového rámce IROP proběhne dne 19. 12. 2022 a dále dle 

potřeby. 

D. Dvořáková dále informovala o schválení věcného hodnocení projektu „Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko 

I.“ s podmínkou úpravy rozpočtu a indikátorů projektu.  

Představenstvo vzalo na vědomí informace o přípravě MAS na programové období 2021+. 

USNESENÍ   

1.1. Představenstvo bere na vědomí informace o realizaci Strategie MAS 2014+. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

1.2. Představenstvo bere na vědomí informace o přípravě MAS na programové období 2021+. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Představenstvo schválilo termín a místo konání Valné hromady MAS dne 8. prosince od 15:30 h v prostorách OÚ 

Rybitví. 

Představenstvo projednalo a doporučilo VH ke schválení následující podklady: zpráva Představenstva o činnosti 

MAS v období 6–11/2022, návrh rozpočtu MAS na rok 2023, návrh na výši členských příspěvků na rok 2023.  

Představenstvo navrhlo předložit Valné hromadě ke schválení volbu devítičlenné Výběrové komise s mandátem od 

17. 12. 2022 do 16. 12. 2023 ve složení: 

kandidát 
zájmová 
skupina 

sektor mandát 

Obec Břehy 
Ing. Pavel Jirava, Ph.D. 

1 veřejný 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Obec Živanice 
Petr Lejhanec 

1 veřejný 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Obec Černá u Bohdanče 
Ing. Luděk Pilný 

1 veřejný 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Jiří Václavík  
Pavel Kořínek 

3 soukromý 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Římskokatolická farnost Lázně Bohdaneč 
Mgr. Jiří Kváš 

4 soukromý 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Spolek STOP nárůstu těžké nákladní dopravy v Lázních Bohdaneč 
a těžbě štěrkopísku v jeho okolí 
RNDr. Pavel Heřman 

7 soukromý 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Fyzická osoba nepodnikající 
Hana Svatošová 

2 soukromý 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

 

  
Realizace Strategie MAS 2014+ a příprava programového období 
2021+ 

 

 

  
Valná hromada MAS  

1. 

2. 
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kandidát 
zájmová 
skupina 

sektor mandát 

Fyzická osoba nepodnikající 
Ing. Pavla Friedrichová Sirůčková 

5 soukromý 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

Fyzická osoba nepodnikající 
Mgr. Petra Srdínková 

2 soukromý 17. 12. 2022 – 16. 12. 2023 

 

Představenstvo navrhlo předložit Valné hromadě navýšení počtu členů Představenstva ze tří na pět a navrhuje ke 

zvolení pětičlenné Představenstvo s mandátem od 9. 12. 2022 do 8. 12. 2024 v tomto složení: 

kandidát 
zájmová 
skupina 

sektor mandát 

Město Lázně Bohdaneč 
Ing. Josef Štěpanovský 

1 veřejný 9. 12. 2022 – 8. 12. 2024 

AGRODRUŽSTVO KLAS 
Ing. Ladislav Štěpánek 

6 soukromý 9. 12. 2022 – 8. 12. 2024 

Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce 
Ing. Zdeňka Plecháčková 

4 veřejný 9. 12. 2022 – 8. 12. 2024 

Rybniční hospodářství, s. r.o. 
Adolf Vondrka 

2 soukromý 9. 12. 2022 – 8. 12. 2024 

Obec Rohovládova Bělá 
Ing. Václav Fišer 

1 veřejný 9. 12. 2022 – 8. 12. 2024 

 

Všichni navržení kandidáti vyslovili souhlas se svou kandidaturou. Členům Valné hromady bude dána možnost 

doplnit návrhy kandidátů doplnit. 

USNESENÍ   

2.1. Představenstvo schvaluje termín a místo konání Valné hromady dne 8. 12. 2022 od 15:30 na OÚ Rybitví. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.2. Představenstvo předkládá Valné hromadě ke schválení zprávu Představenstva o činnosti MAS v období 6–
11/2022, návrh rozpočtu MAS na rok 2023 a návrh na výši členských příspěvků na rok 2023. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.3. Představenstvo předkládá Valné hromadě ke schválení volbu devítičlenné Výběrové komise s mandátem od 
17. 12. 2022 do 16. 12. 2023 ve složení: Obec Břehy (Ing. Pavel Jirava, Ph.D.), Obec Živanice (Petr Lejhanec), Obec 
Černá u Bohdanče (Ing. Luděk Pilný), Jiří Václavík (Pavel Kořínek), Římskokatolická farnost Lázně Bohdaneč 
(Mgr. Jiří Kváš), Spolek STOP nárůstu těžké nákladní dopravy v Lázních Bohdaneč a těžbě štěrkopísku v jeho okolí 
(RNDr. Pavel Heřman), Hana Svatošová (Fyzická osoba nepodnikající), Ing. Pavla Friedrichová Sirůčková (Fyzická 
osoba nepodnikající) a Mgr. Petra Srdínková (Fyzická osoba nepodnikající). 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.4. Představenstvo navrhuje Valné hromadě navýšit počet členů Představenstva na pět členů.  
 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.5. Představenstvo předkládá Valné hromadě ke schválení volbu pětičlenného Představenstva s mandátem od 
9. 12. 2022 do 8. 12. 2024 ve složení: Město Lázně Bohdaneč (Ing. Josef Štěpanovský), AGRODRUŽSTVO KLAS 
(Ing. Ladislav Štěpánek), Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce (Ing. Zdeňka Plecháčková), 
Rybniční hospodářství, s. r.o. (Adolf Vondrka) a Obec Rohovládova Bělá (Ing. Václav Fišer). 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
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V souvislosti se schválením projektu „Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko I.“ Bude MAS Bohdanečsko hledat 

vhodné kandidáty na pracovní pozice v projektu. Dále je také nutné hledat kancelář pro realizaci tohoto projektu. 

A. Pavlíková představila Představenstvu nové webové stránky MAS, které se postupně naplňují projekty a také 

databázi projektů realizovaných MAS. 

D. Dvořáková informovala o pokračování v aktivitách projektu „Podpora rozvoje cestovního ruchu a regionální 

produkce v území MAS Bohdanečsko“ financovaného z Programu rozvoje venkova 2022 Pardubického kraje. 

Analytická část Koncepce rozvoje cestovního ruchu na Bohdanečsku je v pracovní verzi hotova, nyní se zpracovává 

návrhová část. V pondělí dne 24. 10. 2022 proběhlo v jednací místnosti Golf Resort Lázně Bohdaneč 1. setkání 

aktérů cestovního ruchu k návrhu Koncepce rozvoje cestovního ruchu na Bohdanečsku 2022–2027. D. Dvořáková 

informovala členy Představenstva o průběhu a výsledcích jednání. Další jednání proběhne dne 29. 11. 2022 opět 

v prostorách Golf Resort Lázně Bohdaneč. Realizace projektu bude ukončena v průběhu prosince 2022, do konce 

prosince bude na Pardubický kraj předloženo vyúčtování projektu. 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o realizaci projektu MAS v POV Pk 2022. 

D. Dvořáková informovala o přípravě projektu MAS do POV Pk 2023. Projekt bude schválen na následujícím 

Představenstvu v prosinci 2022 a do konce roku 2022 bude předložen na Pardubický kraj. Představenstvo vzalo na 

vědomí informace o přípravě projektu MAS do POV Pk 2023. 

USNESENÍ   

4.1. Představenstvo bere na vědomí informace o realizaci projektu MAS v POV Pk 2022. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

4.2. Představenstvo bere na vědomí informace o přípravě projektu MAS do POV Pk 2023. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

A. Pavlíková informovala o průběhu certifikační komise Kraj Pernštejnů regionální produkt, která se konala dne 

2. 11. 2022 v Sezemicích. Z našeho území byl certifikát obnoven produktům Jedlé houby Václavík (Jiří Václavík), 

Květový med (Dominik Láznička) a Knedlíky Kadavý (Knedlíky Kadavý s.r.o.). 

Dále informovala o proběhlém jednání a dohodu mezi komunitním centrem KALYNA, sociální pracovnicí v Lázních 

Bohdanči a MAS o projektu v rámci výzvy v OPZ+ do výzvy č. 99 Služby na podporu sociálního začleňování osob 

z Ukrajiny… doplnit 

D. Dvořáková se za KS MAS Pk účastnila jednání KS MAS Olomouckého kraje (informace k projektům OPTP) dne 

1. 11. 2022v Olomouci a Výboru NS MAS ČR dne 8. 11. 2022 v Plzni. Jednání KS MAS Pk se uskuteční dne 1. 12. 2022 

v Lanškrouně (výměna informací a zkušeností mezi MAS k přípravě nového programového období, externí hosté – 

NZÚL a OP TAK). 

Dne 1. 12. 2022 se uskuteční volební Valná hromada Regionálního svazku obcí Bohdanečsko, kde MAS podá 

stručnou informaci o své činnosti a přípravě na nové programové období, příp. k NZÚL a pozve členské obce na 

jednání k problematice PR IROP, příp. NZÚL. 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o regionální spolupráci MAS. 

 

  
Organizační a personální záležitosti  

 

  
Projekt MAS v POV Pk 2022 a 2023  

 

  
Regionální spolupráce  

4. 

5. 

3. 
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USNESENÍ   

5.1. Představenstvo bere na vědomí informace o regionální spolupráci MAS. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

D. Dvořáková informovala o vyhlášení výzvy Nová zelená úsporám light ze SFŽP/Modernizačního fondu na snížení 

energetické náročnosti rodinných domů (příjem žádostí: od 9. 1. 2023; žadatelé: majitelé RD – poživatelé starobního 

nebo invalidního důchodu 3. stupně, osoby pobírající příspěvky na bydlení; max. výše podpory: 150 tis. Kč). MAS by 

měly fungovat jako konzultační servis pro žadatele v území (žadatelé budou žádat napřímo do SFŽP), tj. pomoc 

s nastavením projektu, sepsáním žádosti, vydání odborného posudku atp. V případě, že by MAS konzultační servis 

ve větší míře poskytovala, je třeba hledat externího zaměstnance. Dále je třeba jednat se SFŽP přes KS MAS/NS MAS 

o předfinancování odměny MAS za poradenství v území. Představenstvo vzalo na vědomí informace o výzvě Nová 

zelená úsporám a očekávané roli MAS v této výzvě. Představenstvo MAS pověřilo kancelář MAS monitorováním 

informací k NZÚL a aktivnímu přednesení požadavků na předfinancování poradenství v území prostřednictvím KS 

MAS Pk/NS MAS. 

Představenstvo diskutovalo o tématu energetické komunity v území MAS a prozatím bylo dohodnuto, že kancelář 

MAS i členové Představenstvo budou průběžně monitorovat situaci a informace v oblasti komunitní energetiky. 

 

USNESENÍ   

6.1. Představenstvo bere na vědomí informace o výzvě Nová zelená úsporám a očekávané roli MAS v této výzvě. 
Představenstvo MAS pověřuje kancelář MAS monitorováním informací k NZÚL a aktivnímu přednesení požadavků 
na předfinancování poradenství v území prostřednictvím KS MAS Pk/NS MAS. 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Předseda MAS ukončil jednání Představenstva. 

 

V Lázních Bohdanči 22. 11. 2022 

 

 

 

  
Nová zelená úsporám light a komunitní energetika  

 

  

Ing. Daniela Dvořáková  

 

  

Ing. Josef Štěpanovský 
předseda MAS 
Město Lázně Bohdaneč 

 

Zapsal/a: 

Představenstvo MAS: 

6. 
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